



## 香港賽車運動教練制度 教練牌照註冊申請及須知

香港汽車會於 2017 年成為中國香港體育協會暨奧林匹克委員會的會員，標誌著賽車運動在香港已被納入為常規體育項目。

作為賽車運動的體育總會，本會明白教練培訓和資格認證對日後推動賽車運動發展的重要性，因此正式推行賽車運動教練制度，以提高教練專業之水平和認受性。

本會將於 2020 年 2 月 28 日起正式接受申請，有志投身賽車教練的人士，請參閱《[賽車運動教練手冊](#)》，請於截止日期前提交申請表及相關文件電郵至賽事部。為方便現有教練過度至新制度，本會將提供特別豁免安排。<sup>1</sup>

筆試地點：香港汽車會總部 – 香港灣仔馬師道新填地

筆試時間表		報名截止日期
第一期	2020 年 3 月 14 日	2020 年 3 月 11 日
第二期	2020 年 5 月 30 日(暫定)	2020 年 5 月 25 日(暫定)
第三期	2020 年 7 月 25 日(暫定)	2020 年 7 月 20 日(暫定)

備註：

1. 請參閱《2020-2021 年度教練牌照申請豁免安排》，附錄在本會之《[賽車運動教練手冊 – 附件二](#)》
2. 本會將於 2020 年 10 月 1 日起，只接受已成功註冊之二級教練及賽車培訓學校所簽發之『賽車培訓證書』。
3. 香港汽車會保留隨時修改條款及細則之權利而無須另行通知。如有任何爭議，本會保留最終決定權。

如有查詢，請於辦公時間致電賽事部 3583-3618 或 6010-4411 或電郵至 [motorsports@hkaa.com.hk](mailto:motorsports@hkaa.com.hk)。

香港汽車會賽事委員會

2020 年 2 月 27 日

2020/Coach/Bulletin/001



## Hong Kong Motorsport Coaching System Application for Motorsport Coach Licence

The Hong Kong Automobile Association is a member of the Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China since 2017. Motorsport is recognized as one of the national sports in Hong Kong.

As a National Sports Association, we understand the importance of enhance the professionalism of coaches and standardising the qualification. Hence, The HKAA is hereby launching the Hong Kong Motorsport Coaching System.

The application is now opened from 28th of February 2020 for the first examination intake. Please refer to the notice "[Application for Motorsport Coach License](#)" in our website. Applicants please submit the application form with all required documents to our Motorsport Department via email before deadlines. Special exemptions are set forth to accommodate current active coaches <1>.

Written Test Location : HKAA Headquarters, Marsh Road, Wanchai Reclamation, Hong Kong

Written Test Dates		Application Deadline
Part I	March 14, 2020	March 11, 2020
Part II	May 30, 2020 (Tentative)	May 25, 2020 (Tentative)
Part III	July 25, 2020 (Tentative)	July 20, 2020 (Tentative)

Remarks :

- <1> Please refer to the Appendix 2 ([Exemption Arrangement for Motorsport Coach Licence Application](#)) in the Motorsport Coach Handbook.
- <2> The HKAA only accept "Racing Training Certificates" issued by our licensed coaches (Level II) and our authorized training schools effective from Oct 1, 2020.
- <3> The HKAA reserves the right to amend Terms and Conditions at any time without prior notice. In case of any dispute, the decision of the HKAA shall be final.

For inquiries, please contact us at 3583-3618 / 6010-4411 or email to [motorsports@hkaa.com.hk](mailto:motorsports@hkaa.com.hk)

For and on behalf of  
Motorsport Council of HKAA  
February 27, 2020

2020/Coach/Bulletin/001